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Tisztelt Elnök Úr! 
 
 
 
Szentendre egyik legnagyobb problémája és egyben egyik legnagyobb szennyező forrása a 11. 
sz. főközlekedési út forgalma – ezen belül is a legnagyobb zajjal, szennyezéssel járó 
tehergépkocsi forgalom. A város több megoldást dolgozott ki a meglévő és a folyamatosan 
növekvő forgalom csillapítására. Folyamatosan keressük azokat a lehetőségeket, amikkel ezek 
a problémák megoldása lehetséges, így az Önök által kezdeményezett Konferencián 
elhangzottakkal egyetértünk, annak célkitűzéseit támogatjuk. 
 
 
Szentendre, 2007. március 26. 
 
 

Tisztelettel: 
 

Dr. Dietz Ferenc 
polgármester 
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